

User Manual Manual del usuario Manuel de l'utilisateur

May 2014-version 1.0

English

Attention <Introductory remarks>

- ⚠ Dangers : If you do not follow the instructions it may result in serious injury or loss of life.
- ⚠ Warnings : If you do not follow the instructions it may result in minor injuries or damage to the product.
- ⚠ Cautions : Safety precautions for users.

⚠ Dangers

- Plug the power cord into a properly earthed, standard outlet.
- Make sure you only install or replace this product in items that are compatible with the voltage rating.
- Not for use in outdoor areas.
- Not for use in areas or light fixtures that are totally enclosed.
- Do not plug the power cord into a direct current power outlet (do not power this product using a direct current).
- Before installing, cleaning or replacing this product, always disconnect the lamp from the electrical power source and remove it by holding the lamp frame. Failure to do so may result in an electric shock.
- Do not touch this product with wet hands. Failure to do so may result in an electric shock.
- Do not cover the lamp with paper or cloth or place flammable objects near to it. Failure to do so may result in a fire.
- Do not touch the product while switching the lamp on and off. Failure to do so may result in a burn.
- Do not use this product near water of in a humid location.
- Do not disassemble, repair or alter in any way.
- Do not use a non-dimmable product with a dimmable lamp, or use a dimmable product with an incompatible dimmer, otherwise it may cause problems with the product.
- Do not use incompatible dimmers or transformers, otherwise it may cause problems with the product. You can check the list of compatible dimmers and transformers on the Samsung Electronics homepage or through the dealer you bought the lamp from.

⚠ Warnings

- Do not place heavy objects on or apply pressure

- to the product to avoid damaging or deforming it.
- Scratches on the surface of the lamp may be dangerous or reduce the brightness (intensity) of the product.
- Do not place the product in any area liable to vibration or shocks. There is a risk that the lamp may fall.
- Do not use the product in areas liable to corrosion.
- Do not use the product in areas that are dusty.
- Ensure that the product is properly fitted in the lamp socket. Do not insert the lamp into a broken (corroded, dirty, lose or damaged) socket.
- Before installing the product, please consider where it will be used and the weight of the lamp housing to ensure that you choose the correct product.
- Noise may occur if you use the product near audio equipment.
- Problems may occur if you use the product near an infrared remote control.
- Do not look directly at the lamp when in use. It could damage your eyesight.
- Check the product packaging to see whether the lamp is suitable for use in damp environments.
 - a) Dry : For dry location only – not for use where exposed to the weather
 - b) Damp : Suitable for damp locations – not for use where directly exposed to the water
- This product contains chemicals known to the State of California to cause cancer and reproductive toxicity.

ⓘ Cautions

- Only use the product within the approved temperature and humidity conditions shown on the product packaging.
- Manufacturing differences in LED products may result in variations in the color and brightness (intensity) of the light.
- Different light fixtures may produce variations in the brightness and distribution of light.
- Do not use the product in HID (High-intensity discharge) lamps, such as emergency lamps, automatic lighting using a sensor, mercury vapor lamps, and sodium vapor lamps.
- Only clean the surface of the product (to remove dust and marks) using a dry cloth.
- Do not use more force than necessary when fitting or cleaning, otherwise the socket or product may be damaged.

"CAN ICES-3(B)/NMB-3(B)"

Warranty

Product Life Time	Warranty Period
Lifetime < 25,000 Hr	3 Years
Lifetime ≥ 25,000 Hr	5 Years

Limited Conditions	
	• Blackouts or Flickering caused by Product Defects • Average Using Time (8 Hrs/day)

Warranty Terms

Please ensure that you present the Warranty above to the dealer you purchased the product from.

Samsung Electronics warrants the product for either 3 or 5 years after the purchase date, depending on the applicable Product Life Time. If you do not have a receipt (or invoice) the Warranty period starts 3 months after the applicable production date. This Warranty only applies under the limited conditions outlined above and does not apply to failures caused by abnormal use. If compatible dimmers or transformers are not used with models that require them then the warranty service may not be provided. A list of dimmers and transformers that are compatible with Samsung Electronics products is provided on the Samsung Electronics homepage. The Warranty will not apply if you do not adhere to the instructions in this User Manual. Any labor costs for the installation and removal of products are not covered under this Warranty.

Samsung Electronics Contact Information

Country	Subsidiary Name
Subsidiary Name	www.samsungsv.co.kr
Contact Center	Toll Free : +1-800-726-7864
	www.samsung.com/ca www.samsung.com/ca_fr
Subsidiary Office Address	Samsung Electronics Canada Inc. 2050 Derry Road West, Mississauga, Ontario L5N 0B9 Canada

French

Attention <Remarques préliminaires>

- ⚠ Dangers : Le non-respect des instructions pourrait entraîner des blessures graves ou la mort.
- ⚠ Warnings : Le non-respect des instructions pourrait entraîner des blessures mineures ou causer des dommages au produit.
- ⓘ Cautions : Consignes de sécurité destinées aux utilisateurs.

⚠ Dangers

- Branchez le cordon d'alimentation à une prise de courant standard correctement mise à la terre.
- Assurez-vous d'utiliser ce produit uniquement avec des articles compatibles avec sa tension nominale.
- Ce produit n'est pas destiné à une utilisation à l'extérieur.
- N'utilisez pas ce produit dans des espaces fermés ou avec des appareils d'éclairage de type hermétique.
- Ne branchez pas le cordon d'alimentation à une prise de courant continu (n'alimentez pas ce produit en utilisant un courant continu).
- Avant l'installation, le nettoyage et le remplacement de ce produit, débranchez la lampe de la source d'alimentation électrique, et retirez le produit en tenant la lampe par le châssis. Le non-respect de cette consigne pourrait entraîner un choc électrique.
- Ne touchez pas ce produit avec les mains mouillées. Le non-respect de cette consigne pourrait entraîner un choc électrique.

- Ne couvrez pas la lampe de papiers ou de matériaux de tissu et ne la placez pas à proximité de matériaux inflammables. Le non-respect de cette consigne pourrait entraîner un risque d'incendie.
- Ne touchez pas ce produit en allumant ou en éteignant la lampe. Le non-respect de cette consigne pourrait entraîner un risque de brûlure.
- N'utilisez pas ce produit dans un endroit humide ou à proximité d'une source d'eau.
- Ne démontez pas, ne réparez pas et ne modifiez d'aucune façon ce produit.
- N'utilisez pas un produit dont l'intensité n'est pas réglable avec une lampe à intensité réglable (ou un produit à intensité réglable avec un gradateur incompatible). Le non-respect de cette consigne pourrait causer des problèmes avec le produit.
- N'utilisez pas de gradateurs ou de transformateurs incompatibles. Le non-respect de cette consigne pourrait causer des problèmes avec le produit. Vous pouvez consulter la liste des gradateurs et des transformateurs compatibles sur la page d'accueil de Samsung Electronics ou chez le détaillant qui vous a vendu l'ampoule.

⚠ Avertissements

- Ne placez pas d'objets lourds sur le produit et n'y appliquez pas de pression pour éviter tout dommage ou toute déformation.
- Des égratignures superficielles sur l'ampoule risquent de causer des dangers ou de diminuer sa luminosité (son intensité d'éclairage).
- Ne placez pas le produit dans un endroit où il existe un risque de vibrations ou de chocs. Sinon, la lampe pourrait tomber.
- N'utilisez pas le produit dans des endroits où il existe un risque de corrosion.
- N'utilisez pas le produit dans des endroits poussiéreux.
- Assurez-vous de fixer le produit fermement dans la douille de la lampe. N'insérez pas l'ampoule dans une douille endommagée (brisée, corrodée, sale, desserrée ou abîmée).
- Avant d'installer le produit, prenez en considération l'endroit de son utilisation et le poids de l'appareil d'éclairage pour vous assurer de choisir l'ampoule qui convient.
- Il y aura un risque de brouillage sonore si vous utilisez le produit à proximité d'un matériel audio.
- Il y aura un risque de dysfonctionnement si vous utilisez le produit à proximité d'une télécommande à infrarouge.
- Ne regardez pas directement l'ampoule lorsqu'elle est allumée, car cela pourrait causer un problème de dégradation de la vue.
- Vérifiez l'emballage pour savoir si l'ampoule est adaptée à une utilisation dans des environnements humides.
 - a) Sec : destinée à des endroits secs uniquement – ne convient pas à une utilisation dans des endroits exposés aux intempéries
 - b) Humide : destinée aux endroits humides – ne convient pas à une utilisation dans des endroits directement exposés à l'eau

ⓘ Mises en garde

- Utilisez le produit uniquement dans les conditions de température et d'humidité approuvées (indiquées sur l'emballage).
- Les différences dans la fabrication des produits

- DEL peuvent entraîner des variations de couleur et de luminosité (intensité d'éclairage).
- La luminosité et la distribution de la lumière peuvent être différentes d'un appareil d'éclairage à l'autre.
- N'utilisez pas le produit avec un appareil d'éclairage à décharge à grande intensité (HID, High Intensity Discharge), tel qu'une lampe de secours, une lampe automatique équipée d'un capteur, une lampe à vapeur de mercure ou une lampe à vapeur de sodium.
- Nettoyez uniquement la surface du produit (pour enlever la poussière et les marques), et ce, avec un linge sec.
- N'appliquez pas plus de force que nécessaire lors de l'installation ou du nettoyage. Sinon, vous risquerez d'endommager le produit ou la douille.

"CAN ICES-3(B)/NMB-3(B)"

Garantie

Vie utile du produit	Période de garantie
Vie utile < 25 000 h	3 ans
Vie utile ≥ 25 000 h	5 ans

Conditions limitées	
	• Pannes ou vacillements provoqués par les défauts du produit • Temps d'utilisation moyen (8 h/jour)

Modalités de garantie

Assurez-vous de présenter la Garantie ci-dessus au revendeur qui vous a vendu le produit. Samsung Electronics garantit le produit pendant 3 ou 5 ans après la date d'achat, en fonction de la durée de vie utile applicable au produit. En cas d'absence d'un reçu de caisse (ou d'une facture), la Période de garantie commence à courir 3 mois suivant la date de fabrication applicable au produit. La présente garantie s'applique uniquement aux conditions limitées indiquées ci-dessus. Elle ne s'applique pas aux défauts provoqués par une utilisation anormale. En cas de manquement d'utilisation de gradateurs ou de transformateurs compatibles avec des modèles requérant ce type de matériel, Samsung Electronics peut, à sa discrétion, refuser toute demande de réparation en vertu de la garantie. La Garantie ne se appliquera si se ne suivent pas les instructions contenues en este Manual del usuario. La garantie ne s'applique pas si vous ne respectez pas les instructions du présent manuel de l'utilisateur. Les coûts de main-d'œuvre pour l'installation et le retrait du produit ne sont pas couverts par présente garantie.

Samsung Electronics Contact Information

Country	CANADA
Subsidiary Name	SECA
Contact Center	Toll Free: +1-800-726-7864
	www.samsung.com/ca www.samsung.com/ca_fr
Subsidiary Office Address	Samsung Electronics Canada Inc. 2050 Derry Road West, Mississauga, Ontario L5N 0B9 Canada